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ZAPISNIK  
30. redne seje občinskega sveta občine Kanal ob Soči, ki je bila dne 18.3.2010 ob 17,00 uri v sejni 

sobi občine, Trg svobode 23, Kanal 
 
 

Seje so se udeležili vsi občinski svetniki ( priloga: lista navzočnosti članov občinskega sveta 30. redne 
seje občinskega sveta dne 18.3.2010).  
Opravičeno odsoten občinski svetnik Radovan Pušnar; 
Ostali prisotni: 

- Andrej Maffi, župan 
- Nives Prijatelj, dir. občinske uprave 
- GOLEA, dir. Leban in Boštjan Mljač( 1. točka dnevnega reda) 

 
Sejo je sklical in zanjo predlagal dnevni red župan Andrej Maffi, vodila pa podžupanja Milica Zimic. 
Predsedujoča je na začetku seje najprej pozdravila prisotne ter ugotovila sklepčnost. Ob pričetku seje 
je bilo navzočih štirinajst občinskih svetnikov ( manjkali so Radovan Pušnar – opravičeno odsoten, 
Marko Kodelja – seje se je udeležil pred potrditvijo dnevnega reda, Milena Pavlin – seje se je udeležila 
med 1. točko dnevnega reda ) 
Najprej je dala v potrditev zapisnik 29. redne seje občinskega sveta in poročilo o uresničitvi sklepov ter 
nanj odprla razpravo. 
Občinski svetniki na zapisnik niso imeli pripomb in so z večino glasov ( prisotni 13, 11 ZA, 0 PROTI) 
sprejeli 

 
SKLEP 

 
Potrdi se zapisnik 29. redne seje občinskega sveta in poročilo o uresničitvi sklepov 29. redne 
seje občinskega sveta. 
 
Predsedujoča je nato dala v potrditev zapisnik 3. izredne seje občinskega sveta in poročilo o 
uresničitvi sklepov. 
Občinski svetniki na zapisnik niso imeli pripomb in so nato z večino glasov ( prisotni 14, 12 ZA, 0 
PROTI) sprejeli 

 
SKLEP 

 
Potrdi se zapisnik 3. izredne seje občinskega sveta in poročilo o uresničitvi sklepov 3. izredne 
seje občinskega sveta. 
 
Predsedujoča je nato odprla razpravo na predlagani dnevni red.  
Razprave ni bilo, zato je predsedujoča dala v potrditev predlagani dnevni red. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 15, 15 ZA, 0 PROTI) potrdili naslednji 
DNEVNI RED: 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Lokalnega energetskega koncepta občine Kanal ob 
Soči – 2. branje. 

2. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o podelitvi priznanj Občine Kanal ob Soči za 
leto 2010. 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Programa dela občinskega sveta občine Kanal ob 
Soči na rednih sejah za leto 2010 – 2. branje. 

4. Informacija o postopku spremembe imena občine. 



5. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o določitvi cene socialno varstvene storitve 
pomoč na domu za leto 2010. 

6. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o uskladitvi prispevka za novorojence. 
7. Razprava in sklepanje o predlogu posamičnega programa prodaje stvarnega 

premoženja ( sklep o prodaji kombija) 
8. Kadrovske zadeve : 
- predlog sklepa o izdaji soglasja k imenovanju direktorja Goriška lekarna Nova Gorica; 
9. Premoženjsko pravne zadeve. 
10. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 

 
 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Lokalnega energetskega koncepta občine Kanal ob 
Soči – 2. branje. 

Uvodno obrazložitev je podal župan, mnenje Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske 
javne službe in Odbora za prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami je podal 
predsednik odbora in občinski svetnik Slavko Jereb. 
Strokovno obrazložitev k gradivu sta podala g. Leban in  g. Mljač. 
 Predsedujoča je ugotovila, da na predlog gradiva ni bilo vloženega nobenega amandmaja. 
V razpravi sta sodelovala občinska svetnika Risto Djurić in Ivan Humar. Oba sta izrazila upanje 
oziroma željo, da bo energetski meneger uspešen pri črpanju sredstev iz drugih virov za to področje in 
da bo občina Kanal ob Soči energetsko učinkovita občina. Drugih bistvenih pripomb na gradivo ni bilo, 
zato je predsedujoča dala v potrditev predlog Lokalnega energetskega koncepta za občine Kanal ob 
Soči.  
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 16, ZA 14, PROTI1) sprejeli 
 

SKLEP 
 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Lokalni energetski koncept občine Kanal ob Soči, 
katerega je izdelala Goriška lokalna energetska agencija GOLEA, Vrtojba. 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči za energetskega managerja imenuje Goriško lokalno 
energetsko agencijo GOLEA. 
Pristojnosti energetskega managerja so naslednje: 

- izdelava letnega načrta izvajanja aktivnosti, ki sledijo iz akcijskega načrta Lokalnega 
energetskega koncepta Občine kanal ob Soči; 

- organiziranje izvajanja aktivnosti iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega 
koncepta Občine kanal ob Soči; pod » organiziranje« se smatra: 

o terminsko načrtovanje posameznih aktivnosti, 
o priprava javnih naročil oziroma javnih razpisov za pridobitev zunanjih izvajalcev 

za izvedbo storitev, ki so dostopne na trgu ( pri aktivnostih, ki so izven 
pristojnosti in kadrovskih zmožnosti občine Kanal ob Soči), 

o iskanje in pridobivanje finančnih sredstev na nacionalni in mednarodni ravni, ki 
nudijo podporo pri financiranju projektov iz akcijskega načrta lokalnega 
energetskega koncepta, 

o sodelovanje pri vseh investicijskih odločitvah glede energetskih vprašanj; 
- povečevanje osveščenosti o energetski učinkovitosti, OVE in energetsko učinkovitemu 

transportu; aktivnost se izvaja preko projektov informiranja, svetovanja in 
izobraževanja v vseh skupinah porabnikov energije v občini; 

- spremljanje in analiza učinkov uvedbe ukrepov; 
- letno poročanje o izvedenih ukrepih Ministrstvu za okolje in prostor ter občinskemu 

svetu; 
- spremljanje in obveščanje občinske uprave glede sprememb zakonodaje na področju 

energetike; 
- vključevanje lokalnih skupnosti v energetske projekte na mednarodni in regionalni 

ravni. 
Letni proračun za izvajanje energetskega managementa se opredeli vsako leto za prihodnje 
leto, v skladu s predlaganim in potrjenim programom del. 
Ta sklep začne veljati takoj. 

 
2. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o podelitvi priznanj Občine Kanal ob Soči za 

leto 2010. 



Obrazložitev je podal župan. Na razpis za podelitev priznanj občine Kanal ob Soči so prispeli naslednji 
predlogi: 

- za častnega občana občine – en predlog, 
- za nagrado občine – šest predlogov 
- za priznanje občine – pet  predlogov  

Občinski svetniki so izvedli tajno glasovanje. Komisija v sestavi Valter Valentinčič, Marko Kodelja in 
Lilijana Velikonja je po končanem tajnem glasovanju preštela glasove. 
Ugotovila je, da so občinski svetniki s tajnim glasovanjem  sprejeli naslednji 
 

SKLEP 
o podelitvi priznanj občine Kanal ob Soči za leto 2010 

 
Naziv častnega občana Občine Kanal ob Soči prejme: 

- Štefan Mauri, Avče 12, 5213 Kanal 
Nagrado Občine Kanal ob Soči za leto 2010 prejmejo: 

- Osnovna šola Kanal, Gradnikova ulica 25, 5213 Kanal 
- Risto Djurić, Ajba 17, 5213 Kanal 
- Jože Gorjanc, Rodež 1, 5210 Deskle 

Priznanje občine kanal ob Soči za leto 2010 prejmejo: 
- Vokalna skupina Liška dekleta 
- Ivan Gorjanc, Gradnikova ulica 24, 5213 Kanal 
- Marko Bucik, Bodrež 4, 5213 Kanal 
- Janez Zimic, Gradnikova ulica 12, 5213 kanal 
- Diana Breščak, Morsko 50, 5213 Kanal 

Sklep velja takoj. 
 

3. Razprava in sklepanje o predlogu Programa dela občinskega sveta občine Kanal ob 
Soči na rednih sejah za leto 2010 – 2. branje. 

Obrazložitev k gradivu je podala dir. občinske uprave, ga. Nives Prijatelj. 
Sledila je kratka razprava v kateri so sodelovali občinski svetniki Bruno Colavini, Ivan Humar, 
Valter Valentinčič;  
Bistvenih pripomb na gradivo ni bilo. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 15, ZA 15, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
 

Sprejme se Program dela občinskega sveta občine Kanal ob Soči na rednih sejah za leto 2010. 
Sklep velja takoj. 

 
4. Informacija o postopku spremembe imena občine. 

Obrazložitev sta podala župan in strokovna sodelavka Katarina Majnik. 
Razprava: 
Občinski svetnik Ivan Humar, pobudnik za uskladitev imena občine, je najprej pojasnil, da se je 
njegova pobuda, ki jo je dal pri sprejemanju spremembe statuta občine bila, da se ime občine, ki se ga 
uporablja na podlagi sklepa, ki ga je v prvem mandatu sprejel občinski svet, uskladi z Zakonom o 
ustanovitvi občin in določitvi njihovih območij iz leta 1994.  
Predlagal je, da se na današnji seji sprejme sklep, da občinski svet daje pobudo Statutarno pravni 
komisiji, naj za naslednjo sejo pripravi spremembo statuta glede imena občine. To je najbolj enostavni 
postopek in se ga lahko opravi brez posvetovalnega referenduma. Sam se zavzema za ime določeno 
z zakonom – Občina Kanal. V spremembah statuta naj se tudi zapiše prehodno obdobje in v tem času 
se lahko pripravi vse zadeve v zvezi s spremembo imena občine ( celostno podobo občine, kuverte, 
štampiljke…). 
V razpravi je sodeloval tudi občinski svetnik Djurić in podžupanja Milica Zimic. 
Dir. občinske uprave je povedala, da bo potrebno v primeru, da se spremeni ime občine spremeniti 
tudi ostale akte in celostno podobo občine. 
Župan je menil, da bi se lahko tudi razveljavilo prvotni sklep občinskega sveta, ker se je ugotovilo, da 
je v neskladju z zakonom. 
Podžupanja je dala na glasovanje predlog sklepa. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 15, ZA 12, PROTI 3) naslednji 

 



SKLEP 
 

Statutarno pravna komisija naj pripravi spremembe statuta in uskladi ime občine z zakonom o 
ustanovitvi občin ter o določitvi njihovih območij. 
Sklep velja takoj. 
 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o določitvi cene socialno varstvene storitve 
pomoč na domu za leto 2010. 

Obrazložitev je podal župan, mnenje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti 
pa podžupanja Milica Zimic. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Lilijana Velikonja, Ivan Humar, Risto Djurić, Marko 
Bucik. 
Občinska svetnica Lilijana Velikonja je na podlagi lastnih izkušenj povedala, da je delo socialnih 
oskrbovalk zahtevno, prav tako tudi pogoji ( uporaba lastnega avtomobila, slabe ceste…). Občina bi 
lahko nabavila službeni avtomobil in vsaj še pet kompletov posode za dostavo toplega obroka 
uporabnikom. 
Ostali predlogi in pobude so bile še naslednje: 

- občina bi morala pristopiti k izvajanju te pomoči tudi v obliki medsoseske pomoči, ki bi bila 
registrirana. To obliko pomoči bi lahko izvajala tudi društva, občina pa bi jim iz proračuna v ta 
namen dodelila več sredstev. 

- Topli obroke, ki jih socialne oskrbovalke dostavljajo uporabnikom oziroma naročnikom, 
pripravlja tudi OŠ Kanal. Hrana je zelo kvalitetna, število naročnikov narašča in se bojijo, da 
bodo naročila kmalu presegla njihove kapacitete. 

Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 16, ZA 16, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
o izdaji soglasja k ceni socialno varstvene storitve pomoč na domu 

 
Občina Kanal ob Soči izdaja Centru za socialno delo Nova Gorica soglasje k ekonomski ceni 
storitve pomoč družini na domu v višini 20,67 EUR na efektivno uro. 
Subvencionirana cena za uporabnike storitve pomoč družini na domu je določena v višini 26,22 
% od ekonomske cene efektivne ure in znaša 5,42 EUR  socialne oskrbe na uro; 
Sklep prične veljati po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, uporablja pa se od 1.3.2010 
dalje.  

 
6. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o uskladitvi prispevka za novorojence. 

Obrazložitev je podal župan, mnenje Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti 
pa podžupanja Milica Zimic. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Ivan Humar, Slavko Jereb, Risto Djurić, Valter 
Valentinčič. 
Podan je bil predlog, da se prispevek za novorojence takoj poviša na 400 EUR. 
Podžupanja je dala na glasovanje popravljen predlog sklepa. 
Občinski svetniki so soglasno ( prisotni 16, ZA 16, PROTI 0) sprejeli 
 

S K L E P 
o uskladitvi prispevka za novorojence 

 
Višina prispevka za novorojence se uskladi na 400,00 EUR. 
Sklep začne veljati takoj. Objavi se v Uradnem listu RS. 
 

7. Razprava in sklepanje o predlogu posamičnega programa prodaje stvarnega 
premoženja ( sklep o prodaji kombija) 

Obrazložitev je podal župan. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Risto Djurić,  Radivoj Černe in Slavko Jereb. Dane so 
bile naslednja vprašanja: 
- ali se bo nabavilo nov kombi, 
- kdo dobi sredstva od prodaje; 
Župan je pojasnil, da se novega kombija ne bo nabavilo, sredstva od prodaje pa bo dobila šola, ki je 
lastnik kombija. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 13, ZA 13, PROTI 0) sprejeli  



SKLEP  
 

Sprejme se posamični program prodaje stvarnega premoženja - premičnine:  
- kombi Citroën Jumper Kombibus, tip Jumper 27C 2,5TDi Club, 
- izhodiščna vrednost 2.500,00 EUR 

Razpolaganje s premičnino se izvede na podlagi metode javnega zbiranja ponudb, v primeru 
več najugodnejših ponudb pa na osnovi postopka s pogajanji in nato sklenitev neposredne 
pogodbe. 
Za sklenitev pogodbe Občinski svet Občine Kanal ob Soči pooblasti ravnateljico Milko Zimic. 
Ta sklep velja takoj. 

 
8. Kadrovske zadeve : 
- predlog sklepa o izdaji soglasja k imenovanju direktorja Goriška lekarna Nova Gorica; 

Obrazložitev je podal predsednik Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja, 
občinski svetnik Risto Djurić. V zvezi z objavljenim javnim razpisom za novo zaposlitev na spletni 
strani občine ga je zanimalo, ali je nova zaposlitve v skladu s statutom in ali ne bi moral o tej zadevi 
razpravljati tudi občinski svet. 
Župan in dir. občinske uprave sta pojasnila, da je razpisano delovno mesto še nezasedeno, je 
sistematizirano in zajeto v kadrovskem načrtu, ki ga je občinski svet potrdil pri sprejemanju proračuna 
za leto 2010 in tudi sredstva so rezervirana v proračunu. Občinski svet sprejema Odlok o organizaciji 
občinske uprave, sistemizacija delovnih mest pa je v domeni župana.  
Občinskega svetnika Ivana Humarja je zanimalo, ali je bila ga. Košiček, kateri se daje soglasje k 
imenovanju za direktorja, na tej funkciji tudi v prejšnjem mandatu. 
Občinski svetnik Viljem Urbančič, ki je tudi predstavnik občine v svetu zavoda, je odgovoril, da je 
bila ga. Košiček direktorica zavoda tudi v prejšnjem mandatu. Obenem je svetnike seznanil tudi o tem, 
da se pripravlja nov odlok o ustanovitvi tega javnega zavoda in statut ter v grobem predstavil novosti, 
ki jih bosta zajemala oba akta. 
Občinski svetniki so nato z večino glasov ( prisotni 16, ZA 15, PROTI 0) naslednji 
 

SKLEP 
 

Občinski svet občine Kanal ob Soči daje soglasje k imenovanju 
- ESTER KOŠIČEK, roj. 4.8.1965, mag. farmacije specialistko za oblikovanje zdravil, 

Iztokova 74, Nova Gorica 
za direktorico Goriške lekarne Nova Gorica. 
Sklep začne veljati takoj. 

 
9. Premoženjsko pravne zadeve. 

Kratko obrazložitev k gradivu je podal župan. 
V razpravi so sodelovali občinski svetniki Marko Bucik, Slavko Jereb, Bruno Colavini in Ivan 
Humar. Pripombe so bile naslednje: 
- Ko občina kupuje ali prodaja nepremičnine, bi morala pridobiti mnenje krajevna skupnosti ali kraja, 
kjer se ta nepremičnina nahaja, kar bi bilo v pomoč tako občinski upravi kot občinskemu svetu pri 
odločanju; 
- Občina ima veliko javnih cest, ki so urejene in asfaltirane, potekajo pa po privatnih zemljiščih, zato bi 
morala pričeti z urejanjem teh lastništev. Cesta Avče – Kal nad Kanalom – Vrhavč je bila v 
sedemdesetih letih v celoti razširjena, ni pa bila nikoli odmerjena in vrisana. Takih cest je v občini še 
veliko, zato je potrebno začeti z reševanjem teh zadev, tudi zaradi katastrskega dohodka lastnikov 
zemljišč.  
Župan je pojasnil, da občina pri prodaji ali odkupu nepremičnin vedno pridobi mnenje krajevne 
skupnosti.  
Občinski svetniki so najprej sprejeli ( prisotni 15, ZA 14, PROTI 0 ) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
o nakupu nepremičnin   

 
Občina Kanal ob Soči sklene pogodbe o nakupu naslednjih nepremičnin: 
 
1. parc. št. 654 – travnik v izmeri 450,00 m2 k.o. Kal nad Kanalom 

namen: ureditev deponije gradbenega materiala, 



2. del parc. št. 488 – travnik  k.o. Ročinj v izmeri cca 290,00 m2 
 namen: vzpostavitev javnega dobra, 
3.  del parc. št. 488/2 – cesta k.o. Kanal v izmeri 53,00 m2 

namen: vzpostavitev javnega dobra, 
4. del parc. št. 471/4 – cesta k.o. Kanal v izmeri 69,00 m2 

namen: vzpostavitev javnega dobra. 
Nakup nepremičnin iz 1. člena tega sklepa bo izveden v skladu s predpisi.  
Vrednost nepremičnin, ki so predmet nakupa, bo določena s cenitvijo sodno pooblaščenega 
cenilca. 
Stroški geodetske odmere in ostali stroški v zvezi s sklenitvijo pravnega posla  bremenijo 
Občino Kanal ob Soči. 
Ta sklep velja takoj. 
 
Občinski svetniki so sprejeli ( prisotni 16, ZA 14, PROTI 0 ) naslednji 
 

S  K  L  E  P 
 
S tem sklepom se dovoljuje sklenitev menjalne pogodbe na podlagi katere: 
− Občina Kanal ob Soči, Kanal, Trg svobode 23,  zaradi menjave izroča v last Maver Gabrijelu 

in Maver Marjanu, oba Gorenje Nekovo 6,  vsakemu v deležu do 1/2  parc. št. 3774  – 
dvorišče v izmeri 22,00 m2 k.o. Ajba, ki se v naravi koristi kot del funkcionalnega zemljišča 
stanovanjske hiše Gorenje Nekovo 6,  stoječe na parc. št. 3775  iste k.o. 

− Maver Gabrijel in Maver Marjan, oba Gorenje Nekovo 6,  zaradi menjave izročata v last 
Občini Kanal ob Soči  v deležu do 1/1 parc. št. 3780 – dvorišče v izmeri 29,00 m2 k.o. Ajba, ki 
se v naravi koristi kot del javne poti parc. št. 3572/1 iste k.o. 

Menjava nepremičnin iz 1. člena tega sklepa bo izvedena v skladu s predpisi.  
Občina Kanal ob Soči ocenjuje, da je vrednost nepremičnin, ki sta predmet menjave, 
enakovredna. 
Ta sklep velja takoj. 
 

10. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 
 
Občinski svetnik Klemen Stanič  

- V zadnjem času prihaja v Desklah do večjega števila izpadov oskrbe s pitno vodo. 
Vzroki so različni, zato je predlagal, da se čimprej pristopi k zagonu novih vrtin; 

- Pozval je župana, da povabi na pogovor predstavnike mladine iz Deskel, ki so 
odgovorni za mladinski prostor ( bunker) in jih opozori, da je to javni prostor, ki je last 
krajevne skupnosti in v katerega lahko vstopajo vsi in ne le par posameznikov. Opazil 
je, da se velik del mladine zadržuje v okolici šole ali ob brežini Soče. V kolikor se 
mladina na pogovor ne bi odzvala je predlagal, da se jim odklopi elektriko. 

Župan je pojasnil, da je za vrtino Ledinca potrebno uskladiti oziroma urediti vso dokumentacijo preden 
se opravi tehnični prevzem in pridobi uporabno dovoljenje. Enako velja za vrtino Zagora, kjer se sedaj 
ureja priključek na glavno cesto. Ostale stvari so urejene. 
Občinski svetnik Bruno Colavini: 

- Ali lahko svetniki vidijo revizijsko poročilo, ki ga je pripravila notranja revizorka; 
- Pripravi naj se poročilo o civilni zaščiti tudi za ostala leta tako, kot se je pripravilo za 

leta 2001, 2002 in 2003; 
- Izgradnja vodovoda Kal nad Kanalom ne teče po terminskem planu, ampak nekoliko 

zamuja. Morali bi tudi že narediti idejni projekt za primarni vodovod do Levpe in 
opozoril, da dokler se ne položi cevi za vodo v cesto, se je tudi ne more preplastiti. 
Preplastitev tega dela ceste je zajeta v načrtu razvojnih programov za naslednje leto; 

- Projektna dokumentacija za sekundarni vodovod je bila narejena za Kal nad Kanalom, 
Vrhavč in Okroglo, zato bi bilo dobro še letos objaviti razpis, da bi se investicijo 
zaključilo do leta 2001 oz. 2012; 

Župan in dir. občinske uprave sta pojasnila, da je revizijsko poročilo izdelano za župana, se bo pa 
preverilo, ali se ga lahko posreduje tudi občinskim svetnikom. Izdeluje se dokumentacija za vodovod, 
kanalizacijo in čistilno napravo v Kalu nad Kanalom. Lokacija za čistilno napravo je v idejnem projektu 
določena, cenitev zemljišča narejena, vendar lastnik zemljišča zahteva znatno višjo ceno od cenitve. 
Občinska svetnica Milena Pavlin 



- Lastnici hiše Pečno 1 je bilo obljubljeno, da se bo uredilo odcep za vodovod tudi do 
njene hiše sedaj, ko se gradi vodovod za Pečno; 

- V lanskem letu pred Božičem se je na Partizanski ulici v Kanalu, pred njeno hišo v cesti 
naredila večja luknja, ki se jo je zasulo z debelejšim gramozom; Tako je potem tudi 
ostalo in sedaj je ta gramoz zelo moteč, ker je razsut tudi po cesti.  

Dir. občinske uprave je odgovorila, da se bo preverilo, kako je z postavitvijo odcepa za vodovod do 
omenjene hiše, misli pa, da se je zadevo že rešilo. 
Občinski svetnik Marko Bucik 

- Kako potekajo zadeve v zvezi s postavitvijo spominskega obeležja v Kanalu; 
- Prisotne je seznanil glede nepravilnosti, ki se dogajajo v LD Kanal in predlagal 

občinskemu svetu, da sprejme sklep na podlagi katerega bi se do nadaljnjega 
zamrznilo vsa sredstva iz občinskega proračuna, ki se jih namenja LD Kanal; Zanimalo 
ga je tudi, kakšen program izvajata zadnji dve leti obe lovski družini za občino, da 
prejemata sredstva iz občinskega proračuna. Predsedujočo je prosil, da da njegov 
predlog sklepa na glasovanje; 

- Kako se bo popravilo beton ob OŠ Kana, ki ni ustrezno postavljen; 
- Ob dokončanju investicije ČHE Avče, je bil opravljen ogled ceste in ostalih zadev in 

sestavljen zapisnik. Občino je prosil, da od SENG-a čimprej dobi povratno informacijo 
oziroma odgovor na zapisnik glede vzpostavitve prvotnega stanja, tako cest kot stavb. 

Župan je povedal, da si lokacijo za postavitev obeležja morata ogledati urbanistka in arhitekt in 
zadevo narisati, da se bo videlo, kako bo to izgledalo v prostoru. Lokacija je last SENG-a, 
soglasodajalec pa je tudi DRSC. Sredstva so v proračunu rezervirana. Občina lahko zamrzne sredstva 
lovcem, dokler se situacija ne razjasni. Sredstva, ki jih občina daje niso velika, gredo pa preko javnega 
razpisa, na katerega se prijavljata obe lovski družini. Strinja se tudi, da je potrebno urediti zadeve pred 
OŠ Kanal. Občina se v zadnjem času veliko ukvarja s sanacijo škode po končanju investicije ČHE 
Avče. Uredilo se je cesto Kanalski Vrh – Bate, se bo pa še uredilo Staničevo in Gradnikovo ulico v 
Kanalu ter cesto proti Avčam. Problem bo sanacija ceste Morsko – Kanalski Vrh, ker trdijo, da je niso 
uporabljali. 
Občinski svetnik Ivan Humar  

- V zadnjem času prihaja na njihovem območju do vsakodnevnih izpadov električne 
energije. Ljudje o tem niso predhodno obveščeni in zato nastajajo veliki problemi. 
Elektro primorska bi lahko imela do ljudi bolj korekten odnos in bi jih morala o tem prej 
obvestiti; 

- Cesta Kanal – Avče je v zelo slabem stanju. Luknje na cesti so sanirane, pričakoval pa 
je, da se jo bo v celoti preplastilo, še posebej zato, ker je bila ta cesta v celoti 
preplaščena s sredstvi, ki jih je ta občina dobila na razpisih. Napaka je bila storjena pri 
sprejemanju lokacijskega načrta, ker se vanj ni zapisalo, da je potrebno razširiti profil 
ceste pred pričetkom gradnje ČHE; 

- Pohvalil je izvajanje zimske službe v letošnji sezoni, razen ob zadnjem snegu, ko je bila 
cesta poledenela in se je ni pravočasno posulo s soljo. Zaradi tega se je skoraj zgodila 
prometna nesreča, ko je avtomobil kljub verigam zdrsnil s ceste in na srečo obstal na 
zidu ob robu cestišča.  

Župan je odgovoril, da zaradi izpada elektrike nastajajo težave tudi drugje npr. vodarna Salonita 
Anhovo, ki oskrbuje z vodo Deskle. O tem se bo potrebno pozanimati na Elektro primorska. 
Občinski svetnik Risto Djurić je dodal, da je več kot 50% ceste Kanal – Avče uničene. To kar se 
sedaj sanira ni vrnitev v prvotno stanje, ampak bi jo morali v celoti preplastiti. Predlagal je tudi, da bi 
lahko udarne jame po občinskih cestah krpali sedaj, ko se krpa tudi cesto Kanal – Avče, ker bi material 
lahko dobili po ugodni cesti, če ne zastonj. 
Dir. občinske uprave je dodala, da mora SENG sanirati vso škodo. Pred pričetkom gradnje ČHE je 
bil izveden začetni, sedaj pa končni monitoring. SENG je povedal, da vso škodo na cestah prevzame 
izvajalec Primorje Ajdovščina. Nikjer pa ni zapisano, da morajo cesto v celoti preplastiti. Monitoring 
izkazuje 32% poškodovane ceste. Sedaj se občina pogaja glede obsega škode na cesti Morsko – 
Kanalski Vrh. 
Občinski svetnik Marko Bucik je dodal, da je bila Staničeva ulica v celoti preplaščena tako da se 
sedaj sanira samo jaške, medtem ko bo potrebno Gradnikovo ulico v celoti preplastiti. 
Občinska svetnica Vanda Colja 

- opozorila je na dve javni luči pred vhodom k OŠ Deskle, ki ne svetita in predlagala, da 
se usposobi vsaj eno. 

Župan je pojasnil, da so tiste luči neprimerne, ker so drogovi prenizki, bo pa potrebno luči urediti po 
novi uredbi o javni razsvetljavi. 



Občinski svetnik Slavko Jereb 
- Ponovno je izpostavil nujno sanacijo državne ceste Kanal – Čolnica – Lig. Že tri leta 

opozarja na to, da mora občina vztrajati na tem in vršiti stalni pritisk na DRSC, tako kot 
tudi za del državne ceste od Rodeža do bencinskega servisa Deskle;  

- Omenil je četrto razvojno os o kateri so župani govorili na Svetu regije in še enkrat dal 
pobudo, da je potrebno potencirati problem razvoja te osi. Župani so na svetu regije 
govorili o osi, ki naj bi šla od Predela do Nove Gorice, sam pa vztraja tudi na povezavi 
od Nove Gorice preko Krasa do Sežane. K temu projektu je potrebno pritegniti čim več 
občin na tem območju, Lahko pa župani podajo predlog tudi, da se Idrija poveže na 
hitro cesto v Ajdovščini preko predora. Gre se za razvoj gospodarstva in turizma; 

- Na koncu se je zahvalil tistim občinskim svetnikom in svetnicam, ki so pri glasovanju o 
dobitnikih letošnjih priznanj glasovali za društvu AGO Kanal, ki deluje neprofesionalno 
v primerjavi z ustanovo, ki opravlja neko delo in je zanj plačana;  

Župan je povedal, da občina v kratkem pričakuje obisk direktorja DRSC in takrat se bo izpostavilo vse 
pereče probleme. Občina pa že ves čas tudi vrši pritisk na DRSC glede sanacije državnih cest v 
občini. Četrta razvojna os zajema Keltiko, izborili pa so si tudi Novo Gorico – Tolmin in naprej 
povezavo z Avstrijo. Velik odziv na to pobudo je prišel iz zamejstva in so nad tem zelo navdušeni. 
Odgovor od Ministrstva za promet pa je bil, da se je zamudilo rok in da projekta ne morejo več vnesti v 
strategijo načrta razvojnih projektov. Sam je zagovarjal ureditev dvopasovnice po Soški dolini. 
Podžupanja Milica Zimic  

- Najprej se je navezala na sanacijo poškodb v zvezi z gradnjo ČHE in tudi ona povedala, 
da so ljudje nezadovoljni z opravljenimi sanacijskimi deli. Ljudje dajejo pripombe, ki pa 
se jih ne upošteva. Uporabno dovoljenje naj se veže na tako vzpostavitev zadev kot so 
potrebne za normalno življenje in delo; 

- V Kanalu je ob zadnjem neurju trajal izpad električne energije tri ure, Mercatorjeva 
trgovina z živili pa je bila zaprta dalj časa. O tem naj se obvesti Mercator, ker se ji tak 
način dela zdi neodgovoren; 

- Količke na Gradnikovi ulici v Kanalu je dolžno postaviti podjetje SENG; 
- Zanimalo jo je, kdo izdaja dovoljenje za prevoze gramoza s kamioni skozi Kanal, kjer se 

prekoračuje dovoljena tonaža in kamioni s priklopniki vozijo v konvoju. Spoštuje naj se 
standarde.  

Dir. občinske uprave je pojasnila, da je odvzem gramoza s struge reke Soče nujen, zato se enkrat 
letno naredi program odvzema na vseh lokacijah. SENG nato skliče sestanek z vsemi udeleženci – 
tudi z občino. Gramoz odvažajo koncesionarji, ki so po navedbah SENG-a dolžni sanirati nastalo 
škodo. 
Občinski svetnik Valter Valentinčič 

- Do kdaj bo obratovala betonarna Primorja Ajdovščina na gradbišču ČHE? 
Župan je odgovoril, da se jo bo zaprlo skupaj z gradbiščem. Odpeljati nameravajo tudi gramoz, ker 
deponije gramoza ob ČHE ne bo več. 
Občinskega svetnika Valentinčiča je zanimalo, zakaj se gramoza ne odvaža po državni cesti, 
občinski svetnik Ivan Humar pa je dodal, da bo na koncu gradbišča ostala deponija gramoza, zato bi 
bilo dobro urediti dodatni železniški tir, da bi lahko gramoz odvažali po železnici. 
Župan je dodal, da je dir. podjetja CPG Nova Gorica obljubil, da bo dnevno peljalo mimo šole 10 
kamionov. 
Občinski svetnik Radivoj Černe 

- Glede na to, da je v občini sedaj veliko deponij gramoza, bi se morali v zvezi s tem tudi 
kaj pogovoriti; 

- V Gorenjih Desklah se je asfaltiralo 100 m ceste in samovoljno odstranilo cev za 
povezavo vodovoda.  Predlagal je, da se jo ponovno vgradi, ker se boji da v 
nasprotnem primeru voda ne bo imela dovolj pritiska za tisti dve hiši; 

- Na cesti od Rodeža za Gorenje Deskle naj se uredi propuste. 
- Pri pokopališču v Desklah naj se poreže dve cipresi, da ne bosta padli na mrliško 

vežico; 
- V Gorenjih Desklah je primerna lokacija za ureditev zbirnega centra za odpadke in tudi 

lastnik je pripravljen prodati zemljišče po ugodni ceni. 
Dir. občinske uprave je v zvezi s predlogom za vgraditev cevi povedala, da bo prej začela  delovati 
vrtina Ledinca, kot se bo asfaltiralo cesto.  
Občinski svetnik Miran Jug  

- Ne strinja se z načinom sanacije ceste Kanal – Avče. Kdo bo saniral zidove ob cesti, ki 
se rušijo na cesto; 



- Ali se izdeluje projekte za vodovod Kal nad Kanalom – Levpa; 
- Ali se že gradi vodovod za večnamenski objekt v levpi; 

Župan je najprej odgovoril, da so zidovi ob cesti Kanal – Avče last občine. Za vodovod Kal nad 
Kanalom – Levpa je bila pred več kot desetimi leti narejena in obdelana idejna študija in tudi vrisana 
trasa. Sedaj jo je potrebno samo pregledati in po potrebi dopolniti. Trasa vodovoda naj bi šla čez Hoje. 
Dir. občinske uprave je povedala, da je za ureditev vodovoda za večnamenski objekt Levpa že zbran 
izvajalec, trenutno teče osem dnevni pritožbeni rok. 
 
Drugih predlogov, pobud in vprašanj občinski svetniki niso imeli, zato je podžupanja dala na 
glasovanje sklep, ki ga je predlagal občinski svetnik Marko Bucik in sicer, da se LD Kanal do 
zamrzne vsa sredstva iz občinskega proračuna v letu 2010, dokler jih občinski svet s sklepom ne 
sprosti. 
Občinski svetniki so z večino glasov ( prisotni 15, ZA 10, PROTI 0) sprejeli 
 

SKLEP 
 

LD Kanal se zamrzne vsa sredstva iz proračuna občine v letu 2010, dokler jih občinski svet s 
sklepom ne sprosti. 
 
Seja je bila snemana in zaključena ob 21,30 uri. 
 
 
 
Zapisala:        Predsedujoča 
Lenka Horvat        Milica Zimic, podžupanja 
 
 
 
 

 
Priloga: 

- lista navzočnosti članov občinskega sveta 
- osnutek zapisnika Odbora za negospodarstvo in javne službe družbenih dejavnosti 
- zapisnika Odbora za gospodarstvo, varstvo okolja in gospodarske javne službe ter Odbora za 

prostorsko planiranje in gospodarjenje z nepremičninami; 
- zapisnik komisije za volitve, imenovanja in mandatna vprašanja 

 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 

ČISTOPIS SPREJETIH SKLEPOV 
30. REDNE SEJE, ki je bila 18. marca 2010 ob 17,00 uri 

 
Potrdi se zapisnik 29. redne seje občinskega sveta in poročilo o uresničitvi sklepov 29. redne 
seje občinskega sveta. 
 
Potrdi se zapisnik 3. izredne seje občinskega sveta in poročilo o uresničitvi sklepov 3. izredne 
seje občinskega sveta. 
 

1. Razprava in sklepanje o predlogu Lokalnega energetskega koncepta občine Kanal ob Soči – 
2. branje. 

Občinski svet Občine Kanal ob Soči sprejme Lokalni energetski koncept občine Kanal ob Soči, 
katerega je izdelala Goriška lokalna energetska agencija GOLEA, Vrtojba. 
Občinski svet Občine Kanal ob Soči za energetskega managerja imenuje Goriško lokalno 
energetsko agencijo GOLEA. 
Pristojnosti energetskega managerja so naslednje: 

- izdelava letnega načrta izvajanja aktivnosti, ki sledijo iz akcijskega načrta Lokalnega 
energetskega koncepta Občine kanal ob Soči; 

- organiziranje izvajanja aktivnosti iz akcijskega načrta Lokalnega energetskega 
koncepta Občine kanal ob Soči; pod » organiziranje« se smatra: 

o terminsko načrtovanje posameznih aktivnosti, 
o priprava javnih naročil oziroma javnih razpisov za pridobitev zunanjih izvajalcev 

za izvedbo storitev, ki so dostopne na trgu ( pri aktivnostih, ki so izven 
pristojnosti in kadrovskih zmožnosti občine Kanal ob Soči), 

o iskanje in pridobivanje finančnih sredstev na nacionalni in mednarodni ravni, ki 
nudijo podporo pri financiranju projektov iz akcijskega načrta lokalnega 
energetskega koncepta, 

o sodelovanje pri vseh investicijskih odločitvah glede energetskih vprašanj; 
- povečevanje osveščenosti o energetski učinkovitosti, OVE in energetsko učinkovitemu 

transportu; aktivnost se izvaja preko projektov informiranja, svetovanja in 
izobraževanja v vseh skupinah porabnikov energije v občini; 

- spremljanje in analiza učinkov uvedbe ukrepov; 
- letno poročanje o izvedenih ukrepih Ministrstvu za okolje in prostor ter občinskemu 

svetu; 
- spremljanje in obveščanje občinske uprave glede sprememb zakonodaje na področju 

energetike; 
- vključevanje lokalnih skupnosti v energetske projekte na mednarodni in regionalni 

ravni. 
Letni proračun za izvajanje energetskega managementa se opredeli vsako leto za prihodnje 
leto, v skladu s predlaganim in potrjenim programom del. 
Ta sklep začne veljati takoj. 

 
2. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o podelitvi priznanj Občine Kanal ob Soči za leto 

2010. 
Naziv častnega občana Občine Kanal ob Soči prejme: 

- Štefan Mauri, Avče 12, 5213 Kanal 
Nagrado Občine Kanal ob Soči za leto 2010 prejmejo: 

- Osnovna šola Kanal, Gradnikova ulica 25, 5213 Kanal 
- Risto Djurić, Ajba 17, 5213 Kanal 
- Jože Gorjanc, Rodež 1, 5210 Deskle 

Priznanje občine kanal ob Soči za leto 2010 prejmejo: 
- Vokalna skupina Liška dekleta 
- Ivan Gorjanc, Gradnikova ulica 24, 5213 Kanal 
- Marko Bucik, Bodrež 4, 5213 Kanal 
- Janez Zimic, Gradnikova ulica 12, 5213 kanal 
- Diana Breščak, Morsko 50, 5213 Kanal 

Sklep velja takoj. 
 



 
3. Razprava in sklepanje o predlogu Programa dela občinskega sveta občine Kanal ob Soči na 

rednih sejah za leto 2010 – 2. branje. 
Sprejme se Program dela občinskega sveta občine Kanal ob Soči na rednih sejah za leto 2010. 
Sklep velja takoj. 

  
4. Informacija o postopku spremembe imena občine. 

Statutarno pravna komisija naj pripravi spremembe statuta in uskladi ime občine z zakonom o 
ustanovitvi občin ter o določitvi njihovih območij. 
Sklep velja takoj. 
 

5. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o določitvi cene socialno varstvene storitve pomoč 
na domu za leto 2010. 

Občina Kanal ob Soči izdaja Centru za socialno delo Nova Gorica soglasje k ekonomski ceni 
storitve pomoč družini na domu v višini 20,67 EUR na efektivno uro. 
Subvencionirana cena za uporabnike storitve pomoč družini na domu je določena v višini 26,22 
% od ekonomske cene efektivne ure in znaša 5,42 EUR  socialne oskrbe na uro; 
Sklep prične veljati po objavi v Uradnem listu Republike Slovenije, uporablja pa se od 1.3.2010 
dalje.  

 
6. Razprava in sklepanje o predlogu Sklepa o uskladitvi prispevka za novorojence. 

Višina prispevka za novorojence se uskladi na 400,00 EUR. 
Sklep začne veljati takoj. Objavi se v Uradnem listu RS. 
 

7. Razprava in sklepanje o predlogu posamičnega programa prodaje stvarnega premoženja ( 
sklep o prodaji kombija) 

Sprejme se posamični program prodaje stvarnega premoženja - premičnine:  
- kombi Citroën Jumper Kombibus, tip Jumper 27C 2,5TDi Club, 
- izhodiščna vrednost 2.500,00 EUR 

Razpolaganje s premičnino se izvede na podlagi metode javnega zbiranja ponudb, v primeru 
več najugodnejših ponudb pa na osnovi postopka s pogajanji in nato sklenitev neposredne 
pogodbe. 
Za sklenitev pogodbe Občinski svet Občine Kanal ob Soči pooblasti ravnateljico Milko Zimic. 
Ta sklep velja takoj. 

 
8. Kadrovske zadeve : 
- predlog sklepa o izdaji soglasja k imenovanju direktorja Goriška lekarna Nova Gorica; 

Občinski svet občine Kanal ob Soči daje soglasje k imenovanju 
- ESTER KOŠIČEK, roj. 4.8.1965, mag. farmacije specialistko za oblikovanje zdravil, 

Iztokova 74, Nova Gorica 
za direktorico Goriške lekarne Nova Gorica. 
Sklep začne veljati takoj. 

 
9. Premoženjsko pravne zadeve. 

1. Sklep o nakupu nepremičnin 
Občina Kanal ob Soči sklene pogodbe o nakupu naslednjih nepremičnin: 
1. parc. št. 654 – travnik v izmeri 450,00 m2 k.o. Kal nad Kanalom 

namen: ureditev deponije gradbenega materiala, 
2. del parc. št. 488 – travnik  k.o. Ročinj v izmeri cca 290,00 m2 
 namen: vzpostavitev javnega dobra, 
3.  del parc. št. 488/2 – cesta k.o. Kanal v izmeri 53,00 m2 

namen: vzpostavitev javnega dobra, 
4. del parc. št. 471/4 – cesta k.o. Kanal v izmeri 69,00 m2 

namen: vzpostavitev javnega dobra. 
Nakup nepremičnin iz 1. člena tega sklepa bo izveden v skladu s predpisi.  
Vrednost nepremičnin, ki so predmet nakupa, bo določena s cenitvijo sodno pooblaščenega 
cenilca. 
Stroški geodetske odmere in ostali stroški v zvezi s sklenitvijo pravnega posla  bremenijo 
Občino Kanal ob Soči. 
Ta sklep velja takoj. 



 
in sklep 
 
S tem sklepom se dovoljuje sklenitev menjalne pogodbe na podlagi katere: 
− Občina Kanal ob Soči, Kanal, Trg svobode 23,  zaradi menjave izroča v last Maver Gabrijelu 

in Maver Marjanu, oba Gorenje Nekovo 6,  vsakemu v deležu do 1/2  parc. št. 3774  – 
dvorišče v izmeri 22,00 m2 k.o. Ajba, ki se v naravi koristi kot del funkcionalnega zemljišča 
stanovanjske hiše Gorenje Nekovo 6,  stoječe na parc. št. 3775  iste k.o. 

− Maver Gabrijel in Maver Marjan, oba Gorenje Nekovo 6,  zaradi menjave izročata v last 
Občini Kanal ob Soči  v deležu do 1/1 parc. št. 3780 – dvorišče v izmeri 29,00 m2 k.o. Ajba, ki 
se v naravi koristi kot del javne poti parc. št. 3572/1 iste k.o. 

Menjava nepremičnin iz 1. člena tega sklepa bo izvedena v skladu s predpisi.  
Občina Kanal ob Soči ocenjuje, da je vrednost nepremičnin, ki sta predmet menjave, 
enakovredna. 
Ta sklep velja takoj. 
 

10. Vprašanja, predlogi in pobude občinskih svetnikov. 
LD Kanal se zamrzne vsa sredstva iz proračuna občine v letu 2010, dokler jih občinski svet s 
sklepom ne sprosti. 
 
 
 
 
 
          Podžupanja 
          Milica Zimic 
 
 


